
 

 

 
 
 
 
Nr. 131/2023 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 09 octombrie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 17 membri, 2 reprezentanți ai 
satelor aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, Miklos 
András - sat Coșeni, lipsind: Kádár Imola, Kolcza István, Toth-Birtan Csaba, Vajna 
László. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 1078/2023. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Antal Árpád-András primarul municipiului 
Sfântu Gheorghe, Vargha Fruzsina viceprimarul municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár 
Tünde-Ildikó secretarul general al municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): 
„Bună ziua. Mai întâi să facem o prezență.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m./lb.r.): „Putem începe ședința extraordinară. Salut cu drag pe toată lumea la 
prima ședință extraordinară a lunii octombrie. Avem patru puncte de discutat. Prima dată 
să votăm Ordinea de zi. Cine este de acord?” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt prezent și sunt de acord cu 
Ordinea de zi, scuze pentru întârziere.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Și eu sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Și eu 
sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 



 

 

 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi. 
 Doamna președinte de ședință MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): 
„Înainte de a dezbate punctele, vă citesc următoarele: potrivit art. 228 din OUG 57/2019 
privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor 
consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea 
situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe 
care-l au în problema respectivă. Sunt asemenea cazuri?” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Da. Mulțumesc frumos. Eu aș 
dori să semnalez faptul că nu doresc să particip nici la deliberaea și nici la votarea 
proiectului de hotărâre nr. 4.” 
 Doamna președinte de ședință MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): 
„Mulțumim frumos. Am notat. Acum să votăm despre faptul că cele 4 puncte să fie votate 
la sfârșitul ședinței.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): 
„Și eu sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, votarea la sfârșit a punctelor. 
 Doamna președinte de ședință MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): 
„Mulțumim frumos. Trecem la primul punct.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui contract de parteneriat între Municipiul Sfântu Gheorhe, Fundația Creștină 
„Diakónia” și Școala Gimnazială „Gödri Ferenc” din municipiul Sfântu Gheorghe în 
vederea finanțării și implementării în comun a programului „Școală după școală”. Prezintă: 
Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc frumos. 
Bună ziua. Prezint toate cele trei proiecte de hotărâre acum, pentru că vorbim în toate cele 
trei cazuri despre programul „Școală după școală”, pentru 45 de copii de la școala „Gödri 
Ferenc”, 90 de copii de la ”Nicolae Colan” și 95 de copii de la școala ”Ady Endre”. 
Bugetul acestui program în cazul școlii „Gödri Ferenc” este de 148.404 lei, din care 



 

 

Fundaţia „Diakonia” va suporta 37.051 de lei, iar primăria 27.653 de lei, iar școala 83.700 
de lei. În cazul școlii ”Nicolae Colan” bugetul programului este de 252.168 de lei, din care 
Fundaţia „Diakonia” 74.102 de lei, primăria 55.306 de lei, iar școala 122.760 de lei. Iar în 
cazul școlii ”Ady Endre” bugetul programului este de 306.756 de lei. Fundaţia „Diakonia” 
va suporta 78.219 lei, primăria 51.837 lei, iar școala 176.700 de lei. În anexele 2.1, 
respectiv 2.2 bugetul este defalcat în funcție de sumele care vor fi plătite în acest an 
financiar, deci până la sfârșitul anului, respectiv în anexa 2.2 sumele care vor fi plătite anul 
viitor, până la sfârșitul anului școlar. Vă mulțumesc.” 
 Doamna președinte de ședință MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): 
„Mulțumesc frumos. Proiectele de hotărâre 1, 2 și 3 au fost avizate favorabil de către 
comisiile I, IV și V”. 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 362/2023. 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui contract de parteneriat între Municipiul Sfântu Gheorhe, Fundația Creștină 
„Diakónia” și Școala Gimnazială „Nicolae Colan” din municipiul Sfântu Gheorghe în 
vederea finanțării și implementării în comun a programului „Școală după școală”. 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 363/2023. 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui contract de parteneriat între Municipiul Sfântu Gheorhe, Fundația Creștină 
„Diakónia” și Școala Gimnazială „Ady Endre” din municipiul Sfântu Gheorghe în vederea 
finanțării și implementării în comun a programului „Școală după școală”. 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 364/2023. 
 (lb.m): ”Dl. primar a prezentat primele trei puncte. Acum urmează punctul 4.” 
 PUNCTUL IV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării Contractului de asociere nr. 40538/2020, încheiat între Municipiul Sfântu 
Gheorghe şi Asociația Mathias Corvinus Collegium, cu modificările ulterioare. Prezintă: 
Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „În proiectul de hotărâre 
nr. 4 ar trebui să votăm bugetul pentru programul ”Tinere talente” în cadrul Asociației 
Mathias Corvinus Collegium. Contribuția municipiului Sfântu Gheorghe este în sumă de 
390.047 lei, iar contribuția Asociației Mathias Corvinus Collegium este de 680.640 de lei. 
Acesta este de fapt pentru anul școlar 2023-2024. Vă mulțumesc.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot 
(Zsigmond József), HOTĂRÂREA NR. 365/2023. 
 Doamna președinte de ședință MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): 
„Mulțumesc frumos. Sunt întrebări în legătură cu acesta? Dacă nu sunt, vă spun faptul că, 
comisiile I, IV și V au acordat aviz favorabil și acestui proiect de hotărâre. Acum vă rog să 
votați despre proiectele de hotărâre 1, 2, 3 și 4. Aș dori să mai menționez faptul, că dl. 
Zsigmond József nu votează la punctul 4.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu punctul 
1, 2, 3 și 4.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 
2, 3 și 4.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâre 1, 2, 3 și 4.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele 
1, 2, 3 și 4.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord 



 

 

cu proiectele de hotărâre de la 1 până la 4.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâre 
1, 2, 3 și 4.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâre 
1, 2, 3 și 4.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâre 1, 2, 3 și 4.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâre 1, 2, 3 și 4.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâre 1, 2, 3 și 4.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâre 1, 2, 3 și 4.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâre 1, 2, 3 și 4.” 
 Doamna președinte de ședință MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): 
„Și eu sunt de acord cu proiectele de hotărâre 1, 2, 3 și 4.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâre 1, 2, 3 și 4.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâre 1, 2, 3 și 4.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâre 1, 2, 3 și 4.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâre 1, 2 și 3, iar după cum am semnalat nu doresc să votez despre punctul 4.” 
 Doamna președinte de ședință MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): 
„Mulțumesc frumos. Mulțumesc pentru prezență. O după amiază frumoasă în continuare.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 26 octombrie 2023. 
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